

VERSLAG BESTUURSVERGADERING DD. 15-09-2020

LOCATIE: WAALSE KERK

AANVANG: 16.00 UUR

**AANWEZIG: PIET MAANDERS, LEENDERT VD POL, NELL TROMP, JOHN KOONEN,
CORA VAN BEEK, TONNY VISSER**
AFWEZIG: COSTA BLOMMERS, EGBERT PEETERS.

Piet opent de vergadering en bedankt iedereen voor de attenties en goede wensen.

1. MEDEDELINGEN DAGELIJKS BESTUUR.

+Stand van zaken subsidie-aanvraag 2021. Tonny is in gesprek met Ingeborg Hoevenaars over deze subsidie-aanvraag. De bedoeling is dat er geen totale subsidie wordt aangevraagd omdat we dit jaar veel minder hebben uitgegeven vanwege de Corona maatregelen. Het organiseren van diverse bijeenkomsten moesten worden afgelast. Voorstel van Ingeborg:

Alleen de standaard subsidie aanvragen en het geld wat over is transporteren naar 2021. Dit format zou dan voor alle wijkraden gebruikt kunnen worden.

Deze week wordt duidelijk wat er precies besloten is bij de gemeente.

+Kerngroepbijeenkomst op 13 oktober Piet gaat er heen. Het zal o.a. gaan over Handhaving.

Bijeenkomst met alle wijkraden. Wijkagent moet meer zichtbaar zijn. Uitgenodigd zijn Paul Depla en Greetje Bos, zij komen.

+Wijkraden, doen ze er toe, bijeenkomst in de Pekhoeve op 10 November

+Bijeenkomst Koepel: Costa is er vandaag niet. Hij was daar bij. Dit onderwerp behandelen we op de volgende vergadering.

+Omgevingsvisie, de toekomst voor de komende 30 jaar, KERNGROEP is uitgenodigd.

+Nieuw bericht op internet: Het Rijk gaat de hele planologie weer naar zich toetrekken. De vraag is nu of de gemeentes hierdoor buiten spel komen te staan.

+Piet stelt voor een leaflet te maken met ideeën om in contact te komen met de wijkraad, via een QR-code. Dit wordt gezien als een goed idee om meer in contact te komen vooral ook met jongere bewoners. Dit leaflet wordt gemaakt door William (website beheerder) en zal binnenkort gerealiseerd zijn.

+Er is een nieuwe politieke partij opgericht Breda Beslist, met o.a. partijen als BOB, Breda '97 en een deel van Volmondig Ja. We gaan de plannen van deze nieuwe partij volgen.

+Corrie Ebbers staat 21 sept. Voor de rechter inzake het kraakpand aan de Catharinastraat. Zij klaagt de gemeente aan vanwege het niet adequaat optreden tegen de overlast die de krakers veroorzaakten.

2. CORONAPERIKELLEN.

De wijkraad heeft over deze zaak een brief naar de gemeente gestuurd, daar is nog steeds geen antwoord op gekomen, Piet gaat er achter aan.

3. DISCUSSIE MOBILITEIT

VVD-er Eddy Fisher heeft een stuk geschreven waarom mensen die in de binnenstad wonen geen auto zouden hebben!!!. Waar laten onze monteurs hun voertuigen?? VVD en Breda NU "Uitkijken uit naar een autovrije stad?"

Vraag van Leendert: hoe zit het met glasvezel in de binnenstad. De standaard is nu 35 MB. Terwijl het kleinste Ziggo pakket al 50 MB is. Hij vraagt zich af hoe dat kan, moet dat niet beter geregeld worden?

Antwoord van Piet: de gemeente is hier ook al mee bezig samen met KPN. Ook aan Daan Quaars vragen hoe het zit met internet. Hij heeft zojuist een contract getekend met KPN.
(Daan heeft gereageerd, we kunnen de nodige vragen stellen)

4. TOEGANG TOT HET VOETGANGERSDOMEIN.

Stand van zaken, er is een belofte gedaan om dit met ons te bespreken.

We hebben nog geen reactie gekregen op het artikel dat John en Piet hierover hebben geschreven en naar de gemeente hebben gestuurd.(Er is inmiddels een afspraak gemaakt)

5. RED DE BINNENSTAD.

Het onderwerp leeft ook bij de gemeente en bij de ondernemers.

Egbert is uitgenodigd door Jos Koniuszek om deel te nemen aan een bijeenkomst over de visie voor de binnenstad.

Verzoek van John en Tonny is lees het even door een geef je mening erover zodat we eventueel het originele stuk kunnen veranderen.

6. COMMUNICATIEMIDDELEN; TWITTER?

Piet maakt een plan over het gebruik van Twitter en Facebook.

7. IN GESREK MET DE WIJKRAAD.

Tonny heeft een gesprek met Ingeborg Hoevenaars over een locatie. De oude Cupcake zaak in de St. Janstraat is eigendom vd kerk. Zij willen wel een sociaal gerelateerd initiatief in dit pand een kans geven. John Koonen neemt hierover contact op met het kerkbestuur.

Wij willen als Wijkraad graag bv 1 x in de maand op een vast middag de bewoners de mogelijkheid geven om binnen te lopen en vragen te stellen.

Er zou een huurcontract op deze basis geregeld kunnen worden, waarbij het Wijkplatform eventueel een bijdrage kan leveren.

8. NIEUWE VOORZITTER.

Piet geeft weer aan dat dit echt zijn laatste jaar is.

Helaas hebben we een bericht ontvangen van John Kuylaars dat hij geen lid wil worden vd Wijkraad. Vanwege zijn drukke baan kan hij overdag niet vergaderen.

Piet en wij allen betreuren dit.

9. RONDVRAAG.

*Tonny geeft aan dat Jack en Egbert in April afzonderlijk (vanwege Corona) de kascontrole hebben uitgevoerd. Zij hebben een schriftelijke goedkeuring gegeven. Dit verslag zit in de financiële map van 2019.

*Cora vraagt hoe ze aan een vlag vd Singelloop kan komen. Antwoord, waarschijnlijk via Jos Koniuszek.

*Tonny deelt nog mede dat er 23-09-2020 een bijeenkomst is van de Oostflank. Daarbij mogen maximaal 7 mensen aanwezig zijn. Zij zal namens de Wijkraad aan dit overleg deelnemen.

Misschien wordt nu duidelijk hoe de verkeerssituatie vd JF Kennedylaan en omgeving uiteindelijk gaat veranderen.En wanneer dit gerealiseerd gaat worden. Ook de vergroening van dit gebied zal aan de orde komen.

Vergaderschema 2020

Besloten of met gasten: 21 januari,18 februari, 17 maart, 21 april, 19 mei, 30 juni,
21 juli, 18 augustus, 15 september, 20 oktober, 17 november,
22 december.

Themavergaderingen: nog nader te bepalen.

In gesprek met de Wijkraad: nog nader te bepalen.